
 
 

 

 

Referat skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 1. oktober, kl. 18.00 – ca. 20.20 

Personalerummet på Skolen ved Rønnebær Allé 

 

 

Deltagere  Afbud 

Formand Birgit Mørup (BO)  

Næstformand Jesper Hersbro (RØ)  

Forældrerepræsentanter Nikolaj Hvingtoft 

Hansen (BO) 

x 

 Morten Grauballe 

(RØ) 

x 

 Martin Damhus (SN) x 

 Malene Frost (D-

klasser) 

 

 Pernille Robertson 

(SN) 

 

 Mette Starch 

Truelsen (BO) 

 

 Vakant (L-klasser)  

Medarbejderrepræsentant Marketta Noomi 

Louise Sanders 

 

 Kristian Tougaard 

Olesen 

 

 Mette Ekelund  x 

Suppleant Jesper Petersen 

(suppl.) 

 

Elevrepræsentanter   

   

   

 (LØV/D-klasser)   

Eksterne repræsentanter Frank S. Jensen x 

 Vakant  

Politisk repræsentant Lisbeth Læssøe  x 

Sekretariat (ledelse) Tanja Steffe Nøhr 

(skoleleder) 

 

 Mia Borchers (konst. 

souschef)  

 

 

 

1. Kl. 18.00 – 18.05: Godkendelse dagsorden  

 

Dagsorden blev godkendt med følgende ændringer: 

 

Der blev tilføjet et punkt om skolebestyrelsens 

sammensætning. Næstformand Jesper Hersbro meddelte, at 

han fratrådte skolebestyrelsen, da han ikke længere er 

forældre på skolen og deltog derfor ikke på resten af mødet. 

Desuden har en anden forældrerepræsentant et ønske om at 

blive afløst og der er en vakant plads til et 1-årigt eksternt 

medlem. Det blev derfor besluttet, at der skal i gangsættes 



 
 

 

 

et suppleringsvalg, og at Mia og Birgit fremlægger en proces 

for dette til kommende skolebestyrelsesmøde den 28. 

november. Birgit opfordrer til, at forældrerepræsentanter går 

hjem og overvejer, om de kunne tænke sig at stille op som 

næstformand. Alle opfordredes endvidere til at overveje om 

den vakante plads til eksternt medlem også skal besættes.  

 

Antimobbestrategien blev udskudt på sidste A-MED, hvorfor 

medarbejdernes input ikke er taget med. Det præciseres, at 

skolebestyrelsen på dette møde således kun drøfter, om de 

input bestyrelsen kom med på seneste møde er indfanget i 

det oplæg, som A-MED skal drøfte.  

 

2. Kl. 18.05 – 18.40: Drøftelse nyt oplæg til 

antimobbestrategi 

Tanja og Mia har udarbejdet nyt oplæg, som 

skolebestyrelsen skal komme med tekstnære ændringer til i 

mindre grupper. 

 

Oplægget er dækkende for det, vi talte om sidste gang. Vi 

har valgt at afkorte den og vælge en anden struktur, som 

harmonerer med den måde, skolebestyrelsen har udarbejdet 

principper på. Den store forandring ligger i, at strategien nu 

definerer mobning på en anden måde end tidligere, hvilket 

også vil få en konsekvens for, hvordan vi håndterer mobning.  

 

Opmærksomhedspunkter om strukturer og skiftende voksnes 

betydning for klassens trivsel og overskud kan evt. skrives 

ind under afsnittet om forebyggende handlinger. 

Skolebestyrelsen ønsker, at det bliver drøftet i A-MED hvilken 

rolle personalet kan spille? Forventningsafstemning i forhold 

til, hvad personalet kan gøre, hvis et barn bliver mobbet?  

 

Sætningen: Skolen skal sikre gode rammer for udviklingen af 

et godt indbyrdes forældresamarbejde. Her kan ordet 

indbyrdes skæres væk.  

 

Skolebestyrelsen arbejder videre med strategien, når A-MED 

har givet deres input. 

 

3. Kl. 18.40 – 19.00: Orientering om Skolens økonomi 

Tanja orienterer om skolens forventede resultat i 2019 

overslagsårene 2020, 2021 og 2022.  

  

 Tanja orienterede om skolens faldende elevtal og 

 konsekvenser af ny tildelingsmodel. 

 

4. Kl. 19.00 – 19.30: Drøftelse af skolens økonomiske 

situation 

Skolebestyrelsen drøfter mulige konsekvenser af skolens 

økonomiske situation. 

 



 
 

 

 

Skolebestyrelsen beder om at se nogle beregninger på, 

hvordan økonomien i overslagsårene ser ud uden indfasning 

af den nye tildelingsmodel.  

Birgit vil gerne tale med centerchefen om skolens 

økonomiske situation. Vi har en god skole og vil gerne sikre 

en god kvalitet i det, vi gør for alle borgere i vores 

lokalområde. Hvordan kan vi samarbejde med politikerne 

om, at Snekkersten bliver et levende bysamfund, hvor 

borgerne på tværs af den mangfoldighed, de repræsenterer, 

kan mødes i et attraktivt skole og fritidstilbud (Vision 2030). 

 

5. Kl. 19:30– 20.00: Orientering om klassereduktion på 5. 

årgang 

Skolens ledelse ønsker en drøftelse af begrebet ”ro i 

undervisningen”.   

 

Mia orienterede om klassesammenlægning på 5. årgang på 

Borupgårdskolen. Skolebestyrelsen drøftede ikke begrebet 

”ro i undervisningen”, men forholdte sig mere bredt til, hvad 

årsagerne er til, at elever og forældre vælger andre 

skoletilbud.  

 

6. Kl. 20.00 – 20.10: Beslutning: Skal vi fortsætte med at 

holde ”Medarbejdernes Dag”? 

 

Enighed om at fastholde den dag. Skolens ledelse sørger for 

at bestille noget sødt og sende en hilsen fra 

skolebestyrelsen. 

 

7. Kl. 20.10 – 20.20: Evt. 

Mette tager på landsmøde for skole og forældre.  

 

Datoer for skolebestyrelsesmøder i 2019 

19.august, 1. oktober og 28. november 

 

 


